
 

Alingsås 17/12 2024

Protokollsanteckning

Bygg och Miljönämnden 17/12 2024
Ärende 8     Lo 1:9 olovlig ändring användning komplementbyggnad 

Vi Sverigedemokrater valde att yrka på att ingen byggsanktionsavgift skulle krävas 
av fastighetsägarna. Vi anser att nya uppgifter från fastighetsägaren har framkommit i 
ärendet inför dagens nämndemöte, som ger oss en ny helhetsbild av hanteringen av 
ärendet.  Vi har valt att lägga stor vikt vid fastighetsägarens förklaring, och väljer att 
hellre fria än fälla. 

Vår bedömning är att ärendet inte skulle varit föremål för utkrävande av 
sanktionsavgift från första början.  Vår uppfattning är att det har varit många 
inblandande i ärendehanteringen under årens lopp, och att olika besked har getts till 
fastighetsägarna under åren.  Det har varit otydligt och rörigt, och det skall inte 
belasta en enskild fastighetsägare. Hanteringen av  ärendet har tagit orimligt lång tid.  
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